
FAU-møte 04.mars 2024 

Referat  

Møte på skolen  

Gjest: Elisabeth inspektør 1-4 trinn 

Tilstede-  

Klasse FAU-kontakter  

Klassekontakter : 

Foreldrekontakter 2023 - 2024 
Klasse Klassekontakter/FAU repr Tilstede 

1a     

1b     

1c  Madiha Aslan x 

     

2a Thea Grydeland Ersvik x 

2b 
Kiran Ibrahim/Rowena TLakove-
Gunther xx 

2c   

    

3a Olga Bueur x 

3b Kamal Hussain x 

3c Ingvill Veronika Hansen Hjerpseth x 

    

4a Henriethe Henriksen x 

4b   

4c   

    

5a Rannveig Zahl Urke x 

5b Thomas Duratovic x 

5c Lise-Mari Johansen Jahateh x 

    

6a   

6b   

6c Jeanette Felix x 

    

7a 
Christophe Rene Laurent 
Brochard 

x 

7B 
Arsalan Zaidi 
 x 

7C   

 



 

1. Innkalling/ møteplan godkjent vedtatt 
 

2.  Skolen informerer Elisabeth: Stødig prosjektet:  
a. Ser gode resultater allerede 

b. Digitale kompetanse, endret seg. Lærerne står tryggere i valgene av hva de skal 

bruke av digitalt vs analogt. 

c. Det er ikke bare digitalt det går i under undervisning.  

d. Gjennomgang av hvor det står om STØDIG prosjektet, se nærmere på hjemmesiden 

til Prinsdal skole. Anbefales at alle foreldre går inn å se på hjemmesiden til skolen. 

Her står det mer informasjon enn på facebook.  

e. STØDIG på Prinsdal: Digitalt støttet lese, skrive og språkopplæring.  

f. Bakgrunnen var elevenes resultater over tid, innføring av læringsbrettet. 

Bevisstgjøring ved bruk.  

g. Hvorfor skal det digitale brukes og hva skal vi gjør med det digitale.  

h. Elevene skal sitte igjen med læringsbrettet og kunne fortelle hva de har lært.  

i. Foreldrene oppfordres til å spørre barna hva de har gjort i dag (gjelder hovedsakelig 

1-4 trinn som er med i Stødig prosjektet) og de skal kunne vise på læringsbrettet hva 

de har gjort.  

j. Bruken av læringsbrettet evalueres ukentlig av ansattgruppen.  

k. Stødig pilotprosjektet er ut dette skoleåret. 

l. Det blir vist anonym film om hvordan det praktiseres.  

m. Foreldrestyring på læringsbrettet på andre Oslo skoler, for hjemmebruk.  

n. Innspill: kan skolen gå inn å sjekke skjermbruk som en del av pilotprosjektet. Hvor 

mye skjermbruk går til Pilot prosjektet.  

 

3. Informasjon fra KFU, SMU og DS 
KFU: Sønder nordstrand, nordstrand og Østensjø 

SALTO koordinator kom og informert om hva slags problematikk det er i disse ulike bydelene om rus 

og kriminalitet.  

SALTO er: Rus og kriminal forebyggende kontakter fra politiet.  

Ulik problematikk i de ulike bydelene.  

I denne bydelen hvor det er stor trangbeboddhet, er utfordring blant rus ute i miljøet fordi 

ungdommene ikke har mulighet til å sitte hjemme.  

Rekruttering av 12 åringer fordi det er ønskelig å bruke barn/ungdom som er under den kriminelle 

lavalder som er 15 år.  

Hva kan en FAUer gjøre: Lag nettverk, bygg opp under frivilligheten, bli kjent med foreldre/barn, 

bygg nettverk. Lær navnet på barna i klassen din, hvordan få de fleste foreldre til å delta: Ikke så lett 

å få med alle. Lag treffpunkter, nattravn. Ønskelig på mellomtrinnet. Lage trygge overganger til 

ander deler i bydelen, som fek ungdomsskolen. Anmeld mer, feks hvis man opplever rusbruk, så det 

kommer inn i statistikken.  



Lusetjern: overgangskveld til ungdomsskolen for 7 trinn, samarbeidet med elevrådet og FAU fra alle 

skolene.  

 

Hauketo gjør noe lignende dette, Hauketo besøker Prinsdal/Prinsdal besøker Hauketo.  

 

SMU: Elevrådet har sendt brev til politikerne om at de må komme å se på skoleveien.  

Innspill fra elevrådet er at de opplever at skoleveien er utrygg.  

Oppussing av grupperom til 7. trinn 

Eget lydstudio der de lager podcast, Marte er redaktør 

Gymsalen tirsdag/torsdager i storefri for de ulike trinnene, klassene må melde seg på.  

De jobber mye med talentiaden.  

TIPSplakat hva klassene liker å gjøre i spisepausen 

Foreldrerepresentanter DS/SMU sitter i et år til 

KFU 13. Mars. Foreldrekonferanse, tema; skjermbruk.  

 

4. Tilbakemelding fra foreldremøtet 
 

Send inn navn på endringer av klassekontakt/fau til henrihen@hotmail.com så fort som mulig.  

Første mandag i mai er det stormøte av de nye klassekontakter/FAUere.  

Feks resultat av foreldremøte, 2b; avtalte å utsette sosiale medier i klassen.  

 

5. Status fra arbeidsgruppene 

Trafikkgruppe:  

Nattravn: Vi har vært i kontakt med en FAU represantent fra Hauketo skole. De er positive til 

samarbeid. Han opplyste at det tas runder ca engang i uke. Det er viktigst atdet gjøres på fredager 

(17-19). Det ønskes å gjøre det mer forpliktende da det er dårlig oppmøte. Natteravn- det jobbes 

videre med. Alle foreldre kan være med 1-7 trinn. Hva med å involvere hele lokalsamfunnet. 

Dropsone/Rundkjøring: Det trenges bedre påmerking. Parkeringsforbudtskilt er ødelagt. Oslo 

kommune er kontaktet. 

Skogvei: Ang. avklaring av ansvarsforhold for vedlikehold av skogveien (spesielt om vintern når det 

er veldig). Bymiljøetaten henviser til Oslobygg, som opplyser at skolen vedlikeholder veien rett ved 

skolen med at resten av veien er ikke sitt ansvar.  

Fag:  

Vinteraktivitetsdag: 

mailto:henrihen@hotmail.com


Sendte epost til skolen med informasjon (kontaktinfo) og tips til vinteraktivitetsdag på 

Bjørndal med hjelp fra skiforbundet. Dette ble godt mottatt av skolen. 

 

Lesekampanje 

- Kontakt med skolen? Hvordan kan FAU bidra? 

Fagfordypningsdag 

- Hva kan FAU bidra med? Er det behov for oppgraderinger ute? Male opp ting i skolegården 

som legger opp til læring? 

Arrangement 

Sommerfest: 

Tips til sommerfesten; organisering av kakesalg bordet litt annerledes. Nok med informasjon på 

plakater, hva pengene går til. 

Endre juleaktiviteter til Halloween 

- Er det satt opp noen forslag her til hva som kan gjøres og hva som må organiseres? 

 

Miljø og Kultur 

Foreldreforedrag 29. februar: 

Emosjonsveiledning og introduksjon til Oslohjelpa 

Veldig bra gjennomført og interessant foredrag 

Mottagelse av 1. klasse til høsten? 

- Er det satt opp noen forslag her til hva som kan gjøres og hva som må organiseres?  

Fru Nilsens hage 

- På vent 

 

6. Status fra styret 
Oppfølging av vikarer- FAU skal ikke behandle enkeltsaker eller personalsaker. Oppdager foreldrene 

uregelmessigheter fra vikarer må foreldrene melde i fra direkte til skolen. Skolen jobber med dette 

og snakker med vikarene om lærerrollen.  

 

Mobilskap- skolen jobber med en løsning.  

Stormøte- Det fungerte godt i fjor, så da gjør vi det samme i år. 

Under oppfølging: tilbakemelding på høring om opplæringsloven. 



Innstilling fra FAU: beholde dagens nivå av fysisk aktivitet. DS stiller seg bak dette.  

• Elevundersøkelsen: kommet frem at det er mobbing på 6. trinn. Skolen har hatt mobbing 

med byråden. Skolen har hatt elevsamtaler. Alle trinnene lager planer med tiltak. Elevene 

må ringe hjem og fortelle hva de har sagt av stygge ord. Det er språkbruk som er 

utfordringen. 

Uteskole, FAU jobber ikke mer av dette inn mot skolen. Det er en økning av annerledes dager på 

skolen. Skolen har vært med på prosjekt: Trygg av natur (6. Trinn).  De har vært på 3- 4 turer 

sammen, sosiale relasjoner, hvordan bruke naturen i undervisning. 

 

7. Økonomi 
På konto: kr 43 368 kr 

Husk å sende ut flyer til klassen hvis det ikke er gjort.  

FamilieBINGO dag; inntekt til FAU. 14. April 

Med kakesalg/kaffe/te/saft 

Vi trenger hjelp til kakebaking.  

 

8. Eventuelt 
 

Innmeldte saker 

Vangen: De som er 3. Trinn i år sette opp et forslag på hva man kan gjøre på Vangen turen.  

Samarbeid med skolen? At skolen stiller med en lærer også.  

Kommunikasjonsbuffer via skolen.   

Økonomi i forhold til Vangen: søke stipend fra ulike stiftelser.  

  

 

 

Neste møte FAU arbeidsgruppe og styremøte 8. april 

Neste år: Klassekontakt/FAU husk å sende epost til henrihen@hotmail.com om endringer i FAU og 

klassekontakt. Snarest mulig.  

 

mailto:henrihen@hotmail.com
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